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Skolebestyrelsesmøde i Ikast 
tirsdag den 9/5 kl. 18.30 – 21.30 

 

Tirsdag 9/5 NO Skolebestyrelsesmøde – Medplanlægger Lene 

Onsdag 7/6 IS Skolebestyrelsesmøde - Medplanlægger Søren 

 
Afbud:  
 

Pkt: Tid: Indhold: Bilag: 

  
Præsentation 
Velkommen Malene 

 

 
18.30 
– 
19.00 

Siden sidst (almen og special) 
- SFO og børnehave 
Isenvad 
Er ved at gøre klar til karneval. Der er tilmeldt næste 1000. Dejligt. Det 
bliver en fest. Der er kommet flere institutioner med.  
Børnehuset Isenvad har deltaget i den årlige 112-dag i Herning. 
Det er et samarbejde mellem politi, og beredskab, hvor børnene 
oplever, hvordan politi, brandvæsen og redning arbejder sammen. 
Børnene kommer helt tæt på, og får bl.a. lov til at sidde i en politibil, på 
en politimotorcykel og en tur i en brandbil med udrykning. 
 
Nordre 
Står i karnevallet tegn. Der øves og laves udstyr. 
Der er netop opslået to vakante pædagogstillinger. 
Der kommer ikke en studerende d. 1. juni.  
I Klubben har der været en tur til tivolifriheden. Stor opbakning.  
Der er tilgang af elever. Det er især bl.a. i 3. årgang. 
 
 
- Skole   
Isenvad 
Mellemtrinnet har været til koncert med Eastwind. Det var en god 
koncert, eleverne var vilde med dem. Der blev lavet en fin artikel til 
Herning Folkeblad.  
Indskolingen er lige startet på et HC Andersens emne, hvor de blandt 
andet laver eventyrkasser i små grupper. Emnet slutter med, at de skal 
på H.C. Andersens museum i Odense den 1. Juni. Den 9. Juni holdes 
der fernisering for forældre.  
Mellemtrinnet starter i uge 22 på et emne om dinosaur. De skal den 1. 
Juni en tur til fur og slutter ugen af med at vise de små, hvad de har 
lært om dinosaur i ugens løb. 
 
Nordre 
Fagfordelingen er ved at være på plads. 
Eksamen er næsten afviklet. 9. årgang har været gode til at overholde 
anvisninger. De er kommet til tiden og har taget det seriøst. 
 
- SGU og specialområdet 
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Oplæg om kost og ernæring for I-klasserne, både elever og forældre.  
 
Der har været et oplæg fra en ViSO-specialist om børn og unge ift. til 
seksualitet. Spændende og relevant viden, da det er et obligatorisk 
emne i skolen. 
 
- Forældregruppen  
 
 

1. 19.00 
- 
19.10 

Nyt fra elevråd  
Fælleselevrådet har været på tur til Christiansborg. Superspændende.  
Der blev også tid til strøgtur, Amalienborg og Christiania. 

 

 

2. 19.10 
– 
19.20 

Info om det kommunale formandsnetværk 
Der har været afholdt til formandsmøde som udløber af Sammen-om -
skolen mødet på Haraldskær.  
Det var et godt møde, men det blev klart, at der er nødt til at være en 
klar styring af møderne. Skolechefen var en god ordstyrer. 
Der er planlagt et rul, hvor man kommer rundt på forskellige skoler. Det 
er også aftalt en struktur ift. dagsorden og referat. 
Det tegner til at blive et stærkt netværk, som kan være bindeled til det 
politiske niveau. 

 

3. 19.20 
– 
19.35 

Info om og drøftelse af Isenvad-informationsfolder  
- Drøftelse af status og næste skridt 
 

 

4. 19.35 
– 
19.50 

Kalenderorientering 
- Bestyrelsesmøder og forældremøder i 23/24 
 
24/8 NO tors 
18/9 IS man 
7/10 NO lør 
2/11 IS tors Ny 
6/12 NO ons 
11/1 IS tors 
5/2 NO man 
5/3 IS tirs 
3/4 NO ons Ny 
2/5 IS tors 
3/6 NO man 
Møderne bookes, men kan aflyses, hvis der er ikke er punkter. 

 

  Kaffe  

 20.05 
– 
20.40 

Orientering om næste skoleår IS+NO 
- Afkortning af skoledagen 
Der er søgt om afkortning af skoledagen på begge skoler i udvalgte 
klasser. Det forventes, det bliver samme afkortninger som i 
indeværende år. 
 
- Status på fagfordelingen og brug af ressourcer 
Fagfordelingen er ved at være på plads, så kan der begyndes at 
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lægges skemaer. 
Pga. nedgang i ressourcer så er der få holdtimer på Nordre i almene 
klasser. 
Isenvad har flere holdtimer pga. sammenlæsninger.  
 
- Mulig ændring i ringetider (NO) 
Vi forventer at de nye sluttidspunkter bliver følgende:  
5. lek. Kl. 12.55  
6. lek. Kl. 13.40  
7. lek kl. 14.35   
Det betyder øget åbningstid i SFO, så der skal flyttes ressourcer dertil. 
Der skal være en opmærksomhed på bustiderne, når ringetiderne 
ændres. 

  Vi deler os  

5. 20.40
– 
21.10 

IS: Arbejde med principper 
Oplægget til principper blev kvalificeret, og det arbejde fortsættes næste på møde. 

 

 

5. 20.40
– 

21.10 

NO: Evaluering af skolefest  
Kæmpe opbakning. 
Ærgerligt, at 9. årgang ikke havde opgaver. 
Nogen oplevede trængsel i gymnastiksalen ved boderne. 
Køkulturen var svær ved den ene hoppeborg.  
Skal der være en hoppeborg mere – til de store? 
Kan de stå ved siden af hinanden i stedet for bagved. 
Fire i stedet for tre slush ice maskiner – så bliver der mindre tryk på. 
Det var super, at 6. årgang fra Isenvad var inviteret med. 

 

6. 21.10 
– 
21.20 

Personalesager 
Intet 

 
 

7.  21.20 
– 
21.25 

Opslag til AULA 
Fælles 
Fredag d. 12. maj var der Karneval for næsten 1000 deltager. Det blev 
stort. 
Fagfordelingen er ved at være på plads på begge skoler, så nu kan 
man begynde at lægge skemaet. 
 
Nordre 
Fælleselevrådet har været på studietur til Christiansborg. 
10-, 12- og 14- pauserne kortes af. Det betyder, at den samlede 
skoledag afkortes mellem 15 og 20 minutter. Det betyder, at bustiderne 
bliver ændret. 
Skriftlige eksamener for 9. årgang er færdige, nu kommer de mundtlige 
for 8. (valgfag) og 9. klasse. 
Veloverstået skolefest – omkring 1000 personer deltog. 
  
Isenvad 
Børnehuset Isenvad har deltaget i den årlige 112-dag i Herning. 
Børnene kommer helt tæt på, og får bl.a. lov til at sidde i en politibil, på 
en politimotorcykel og en tur i en brandbil med udrykning. 
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Der har været en rigtig god koncert med Eastvind. 
Indskolingen arbejder med H C Andersen og skal derfor en tur til 
Odense. 
Mellemtrinnet arbejder med dinosaurer og skal en tur til Fur. 

8.  Evt.  
Orientering om jubilæumsfest på Nordre. 
Der er jubilæumsuge i uge 35. Der bliver jubilæumsfest d. 31. august 
kl. 17-20.  
Hele ugen bliver i 70´ernes tegn. Der skal leges gamle lege, indrettes 
som i 70´erne, man fra 70´erne, danses som i 70´erne.  
Der er lavet aftale med Østerport og Birkjkær ift. at sælge mad til festen 
torsdag. 
Der bliver 70´er-personalefest for nuværende og tidligere ansatte. 

 

Punkter til kommende møder: 
Juni-evaluering af refleksvest (NO) 
Drøftelse af muligheder og udvikling af idrætsprofil 


